
 

 

Referat	af	bestyrelsesmøde	i	Alternativet	København	tirsdag	d.	7.	juni	kl.	18:00	–	21:00	

Tilstedeværende:	Theis	Krarup	Hansen,	Franciska	Rosenkilde,	Ulla	Manel	Berghagen,	Martin	

Boserup,	Liselotte	Østerby,	Karen-Maria	Slente	Stubager,Lars	René	Petersen,	Per	

Zimmermann,	Jonas	Slotorup,	Fanny	Hermind	Broholm,	Lotte	Brodersen,	Adem	Fajkovic	og	

Jens	Fogh.	

 

Dagsorden:	

1.	Valg	af	referent 
2.	Kort	gennemgang	og	underskrivelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde. 
3.	Underskrivelse	af	forretningsorden 
4.	Mødetider 
5.	Øvrige	roller	og	opgaver	samt	fordeling	af	disse 
6.	KV17 
7.	Meddelelser	fra	poster 
8.	De	stuerene	og	Gøglerpartiet 

9.	Udestående	emner	fra	tidligere	bestyrelsesmøder 
a.	Præsentation	af	bestyrelsen 
b.	Fælles	udarbejdelse	af	forretningsplan. 
10.	Evt. 

 

Efter	bestyrelsesmødet	er	der	et	oplæg	v/	Ensemblegruppen	med	efterfølgende	dialog.	

 

 

1.	Referent:	Jens	Fogh	

2.	Referatet	godkendt	

3.	Forretningsorden	blev	underskrevet	

4.	Mødetider	ændret	til	18	–	20.	Bestyrelsesmødet	d.	26.	Juni	blev	rykket	til	kl.	11:00	–	12:45	

5.	Mødeleder/dagsorden:	Martin/Lars,	Ulla/Jonas	og	Jens	



 

 

Sekretær/referent:	Går	på	tur	pr.	mandat.	Ulla	laver	liste	

Bydelskoordinator:	Adem	og	Jens	

Fundraiser:	Karen-Maria	skaffer/orienterer	sig	om	muligheden	for	fundraiser	uden	for	

bestyrelsen	

Kommunikationsansvarlig:	Ida/Karen-Maria	

POLA-minister/ansvarlig:	Fanny/Lotte	og	skyggen	Ulla	

Aktivist-minister/ansvarlig:	Jonas	og	Fanny/Lotte,	Lise-Lotte	

Grafik-ansvarlig:	Lise-Lotte	

6.	KV17:	Ulla,	Theis,	Adem,	Per,	Fanny	og	Lise-Lotte	udarbejder	liste	over,	hvad	man	ønsker	

svar	omkring	på	det	fælles	møde	d.	13.	juni.		

Der	ønskes	orientering	om,	hvor	meget	kommer	der	fra	centralt	hold,	og	hvor	meget	skal/kan	

vi	selv	udvikle	på.	KV17-team	skal	også	have	andre	med	i	end	folk	fra	bestyrelsen.	

7.	Der	var	ingen	meddelelser	fra	poster.	

8.	Jens	orienterede	om	arrangementet:	De	stuerene	og	Gøglerpartiet	

9.	A.	Præsentation	af	bestyrelsen	udskydes.	B.	Forretningsplan	udskydes	

10.		Jens	og	Adem	bragte	problemet	op	omkring	vedtægterne,	der	omtaler	person	i	stedet	for	

personer,	når	det	handler	om	visse	roller.	Martin	orienterer	sig	i	HB	og	landssekretariatet,	og	

bestyrelsen	går	derefter	videre	i	forhold	til	beslutning	om	vedtægtsændringer.	Skal	på	

dagsordenen	til	næste	måde.	

Karen-Maria	ønskede	pauser	i	løbet	af	et	møde.		

Karen-Maria	fremlagde	idé	om	et	katalog	over	oplagte	samarbejder	mellem	de	ansvarlige	for	

de	forskellige	grupper.	

 

Vedr.	oplæg	fra	Ensemblegruppen	ved	Troels	Christian	Jakobsen	og	Michaek	Jellesmark:	



 

 

Bestyrelsen	bakkede	op	om	ensemblets	grundidé	om	at	gå	til	valg	som	et	hold.	Frem	til	

bestyrelsesmødet	d.	26.	juni	vil	Fanny,	Ulla,	Liselotte,	Adem,	Per,	Theis	og	Lise-Lotte	fra	

bestyrelsen	sammen	med	ensemblet	og	med	inddragelse	af	relevante	andre	udarbejde	et	

mandat	for	ensemblet	til	godkendelse	i	bestyrelsen	


